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Vi stiller forslag om, at klubben fremover afskaffer holdturneringen i bridge. 
Som begrundelse skal vi angive, at der i den forgangne sæson kun har været 4 rækker 
med 4 hold i hver række, dvs. 64 spillere ud af klubbens samlede antal på ca. 125 
medlemmer. 
Endvidere har man ”presset” andre spillere (som havde besluttet IKKE at spille hold) til 
alligevel at finde sammen, så man kunne få skrabet 4 rækker á 4 hold sammen. 
Dette bevirker uundgåeligt, at der etableres nogle hold, som ikke er så stærke, og disse 
bliver så kun ”slagtekvæg” for de etablerede hold. Der er ingen,  der har lyst til at stille 
op til store tæsk 6 aftener i løbet af en sæson. Det skabte nogen utilfredshed sidste år, 
og det har også skabt nogen utilfredshed i år, erfarer vi. 
De ”tiloversblivende” spillere fra tirsdagsholdet ”mistede” således 6 spilleaftener, men 
måtte alligevel betale fuld kontingent. Endvidere er klubbens normale vinterferie 
blevet inddraget for at kunne spille 2 x 3 hold-turneringer. 

 

Alternativt foreslår vi: 

Opret f.eks. 2 rækker á 6 hold = 48 spillere, som spiller 5 aftener i løbet af en sæson. 
De resterende spillere på tirsdagsholdet spiller en parturnering over de 5 aftener. 
Alle kan holde vinterferie i uge 7, som sædvanligt. 
Alle får fuld valuta for sit kontingent. 
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